
med råge och att laget fick 
vara med och nosa på 
avancemang uppåt får 
anses som en fin bonus för 
det utvecklingsbara laget.  
I samband med att serien 
avslutades fick vi besked 
om att tränare Samir 
Hodzic och målvaktsträ-
nare Stefan Olsson slutar 
med sina uppdrag hos oss. 
Vi önskar dem båda lycka 
till i framtiden. 

Hoppet om ett positivt 
kvalspel levde ännu i den 
sista spelomgången, men 
våra herrar fick nöja sig 
med en hedrande tredje-
plats i seriespelet  
Att endast spela enkelse-
rie är givetvis alltid ett lot-
teri, men som nykomlingar 
i fotbollstrean måste vi 
ändå vara nöjda med en 
bronspeng i slutänden. 
Målsättningen om nytt kontrakt infriades därmed 

H e r r a r n a  s l u t a d e  t r e a  
I  D E T  H Ä R  

N U M R E T :  

Herrarna slutade trea 1 

Damerna börjar om 1 

Walking Football League 1 

Populär Fotbollsskola 1 

Intervju med Ilija Dobric 2 
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D a m e r n a  b ö r j a r  o m  
Precis som befarat blev fot-
bollssäsongen 2020 tuff för 
vårt unga damlag. Trots att 
hoppet om nytt kontrakt 
levde in i det sista blir det till 
att börja om i trean  igen 
nästa år.  
Två vinster av elva möjliga 
gav endast sex hopspelade 
poäng och det räckte inte 
riktigt för att våra fotbolls-

Lördagen den 12 september 
spelades den första upplagan 
av Sverige Walking Football 
League någonsin och Ljungby 
IF hade nöjet att stå som ar-
rangörer.  

Två Ljungbylag deltog i turne-
ringen, men några medaljer 
av ädlare valör blev det inte 

damer skulle kunna för-
länga kontraktet med 
damtvåan. Istället riktar 
vi in oss på att börja om 
i trean, där våra unga 
tjejer kan skaffa sig 
massor av rutin och där-
till får spela derbymat-
cher mot såväl Lagans 
AIK som mot LEIF 
(Liatorps IF/Eneryda IF). 

denna gången för dem. Efter 
det spännande gruppspelet 
stod det klart att Söders vete-
raner från Hammarby och 
Vellinge IF slutade på samma 
poäng och dessutom med 
samma målskillnad. Straff-
läggning fick därför tillgripas 
och här visade det sig att 
Vellinge var säkrast och de 

blev därmed också slutseg-
rare i turneringen. Efter själva 
turneringen spelade dessu-
tom landslaget en match mot 
ett kombinationslag från de 
deltagande turneringslagen. 
Den matchen slutade 0-0, 
men var mycket underhål-
lande trots det mållösa resul-
tatet. 

Under sommaren var det 
som vanligt Fotbollsskola 
som gällde på Lagavallen 
Ljungby.  
Under måndag till fredag 
under vecka 33 deltog 105 
ungdomar i åldern 6-10 år 
vår traditionella fotbolls-
skola. Fotbollsskolan ge-
nomfördes i samarbete 
med Länsförsäkring Krono-
berg och gav ungdomarna 
möjlighet att sysselsätta sig 
med det bästa de vet; näm-
ligen fotboll.  

P o p u l ä r  
F o t b o l l s -

s k o l a  

W a l k i n g  F o o t b a l l   
L e a g u e  &  l a n d s k a m p  



 
 

I l i j a  D o b r i c — n y  h e r r t r ä n a r e  

Den 3 november startar förberedel-
serna för herrarnas fotbollssäsong 
2021 på allvar. Det är nämligen då 
som  den nye tränaren Ilija Dobric 
håller i sin första träning på Lagaval-
len Ljungby. Och han längtar redan 
dit, lovar han. Men för att redan nu 
lära känna honom lite bättre, så höll 
vi en liten intervju med honom. 

 

Hur kom det sig att ditt val föll på just 
Ljungby IF? 

- Bekanta som berättat bra om 
Ljungby IF 

- Förening med stor tradition 

- Värderingar som föreningen har 

- Faciliteter 

- Föreningens ambitioner 

- Magkänsla 

 

Du är bosatt i Växjö, vad tror du om 
pendlingen till Ljungby flera gånger i 
veckan? 

- Det är en bra och säker väg med 
viltstängsel längs hela vägen och jag 
kommer ha tid med mig själv som jag 
behöver. 

 

Pandemin satte ju begränsningar på 
åskådarantalet under säsongen 
2020. Du fick aldrig chansen att se 
Ljungbylaget spela live? 

- Nej, jag har inte sett laget spela live, 
men jag har sett några matcher på 
appen Min Fotboll. 

 

Vad ser du som den största styrkan 
hos ett fotbollslag? 

- Lagsammanhållning 

- Spelare med stark karaktär 

- Bra kemi mellan spelarna och träna-
ren 

 

Och vad kan då vara den största 
svagheten? 

- Grupperingar inom laget. 

 

Vilken är din styrka som fotbollsträ-
nare? 

Fakta om Ilija Dobric 

 

Ålder: 52 år 

 

Familj: Fru Marijana, söner Srdjan, 30 
år och Dejan, 27 år och barnbarn Da-
nilo, 4 månader.  

 

Klubbar som spelare: FK Spartak 
Subotica – Serbien, Szolnoki MAV-MTE 
– Ungern,  Kalmar AIK, Nässjö FF. 

 

Position: Central mittfältare. 

 

Klubbar som tränare: FK Spartak 
Subotica – Ungdomslagen, FK Spartak 
Subotica – Seniorlaget, Rydaholms 
GoIF, Åryds IK, Räppe GoIF, Ljungby IF. 

 

Tränarutbildning: Studerat idrott och 
management, inriktning fotboll, UEFA 
B licens,  UEFA A licens. 

 

Tränarfilosofi: 

Offensiv fotboll med mycket rörelse 
och platsbyten, hög bolltempo som 
bygger på bra balans i spelet och väl-
organiserat försvar. Snabba omställ-
ningar både framåt och bakåt. 

- Bra på att utveckla unga spelare 

- Har genomtänkta träningar som ger 
direkt effekt på matcherna 

- Ställer höga krav på mig själv och 
spelarna 

 

Har du någon tränarförebild? 

- Jag tittar, lyssnar, analyserar, men 
kör min egen väg. 

 

Vad skulle du säga präglar din ledarfi-
losofi? 

- Att få spelarna att fungera som ett 
lag och hålla ihop, både i motgångar 
och medgångar. 

 

Vad vill, och hoppas, du uträtta i 
Ljungby IF? 

- Skapa en kultur där spelarna respek-
terar varandra, ledarna, motståndarna 
och domarna och representerar före-
ningen på bästa möjliga sätt 

- Skapa en trygg miljö där alla mår bra 

- Skapa ett lag med vinnarmentalitet 

- Göra alla spelare bättre än dom är 
nu 

- Spela div 2 fotboll 2023 

 

Tack för pratstunden och lycka till 
framöver. 

 


